

P2P DISPATCH

PATHWAYS TO PROSPERITY eBULLETIN

Pathways to Prosperity 2025 Virtual Workshop Series

Employment Supports for Immigrants

This year, Pathways to Prosperity's Virtual Workshop Series will include special two-hour workshops that will profile several promising practices targeting similar areas of high need. A discussant will also be present to highlight key learnings across practices.

The second of these special workshops will take place on **Tuesday July 8 at 1:00 – 3:00 PM ET**, and will focus on **Employment Supports for Immigrants**.

Access to meaningful employment is a key factor in the successful settlement and long-term integration of immigrants. Yet many face barriers such as language challenges and limited professional networks. This workshop will highlight three promising practices that support immigrants in securing jobs commensurate with their skills and experience. The practices include multi-stakeholder hiring events for refugees, profession-specific language training for internationally educated healthcare professionals, and a public sector hiring initiative combining employment, language, and community supports. The speakers will discuss the key features of their practices that make them innovative and effective, and the discussant will then present common themes and unique features of the practices, pulling out important lessons for others to use in developing or improving their own practices.

- Darrell Pinto and Tony Jabbour, Jumpstart Refugee Talent Multi-Stakeholder Refugee Hiring Events
- Carolyn Duvar and Rebecca Martin-Fraser, Immigrant Services Association of Nova Scotia (ISANS) National Healthcare Language Program (NHLP)
- Mariia Shkurat and Rochelle Fletcher, Government of New Brunswick Government of New Brunswick (GNB) Mosaik
- Kelly Bennett, WILL Employment Solutions

P2P 2025 National Conference

Pathways to Prosperity will be holding its 13th Annual National Conference at the Halifax Convention Centre in Halifax on November 24 - 26, 2025. A virtual option will also be available on these dates.

The calls for proposals for workshops, roundtables, and posters for the Pathways to Prosperity 2025 National Conference and the P2P-FCFA Conference for LIPs and RIF are [now open](#). We must receive your proposal by **August 15** in order for it to be considered.

Registration, Hotel and Travel Information

Registration

For information about registration fees and to register for the conference, [please click here](#). Note that early bird registration fees are available until **September 30** only.

Hotel Information

Blocks of rooms have been reserved at hotels in Halifax that are a short walking distance from the Halifax Convention Centre. Our room blocks always fill up quickly so be sure to book early to guarantee your room.

Discussant

The workshop is free, but registration is required.

This workshop is being conducted in English. Closed captioning in French will be provided.

To register for the workshop on July 8, please go to:

<https://bit.ly/P2PJuly8>

Recordings of Previous Workshops

If you were unable to attend our previous workshops on **Understanding and Addressing Changing Attitudes toward Migrants and Immigration in Canada** and **Supporting the Mental Health of Newcomers**, [please click here](#) for the recordings and presentations.



[Please click here](#) for more information.

Travel Information

Travel discount fares for registered attendees of the Pathways to Prosperity 2025 National Conference are available for Air Canada, WestJet, and Porter Airlines.

[Please click here](#) for more information.



BECOME A SPONSOR OR AN EXHIBITOR

Pathways to Prosperity
2025 National Conference

communications@p2pcanada.ca
www.p2pcanada.ca

 Share This Email

 Share This Email

 Share This Email

LA DÉPÊCHE VVP

BULLETIN ÉLECTRONIQUE DE VOIES VERS LA PROSPÉRITÉ

Série d'ateliers virtuels 2025 de Voies vers la prospérité

Appuis à l'emploi pour les immigrants

Cette année, la série d'ateliers virtuels de Voies vers la prospérité comprendra des ateliers spéciaux de deux heures qui présenteront plusieurs pratiques exemplaires ciblant des champs de pratique similaires où les besoins sont importants. Un modérateur sera également présent pour mettre en évidence les principaux enseignements tirés de ces pratiques.

Le deuxième de ces ateliers spéciaux aura lieu **le mardi 8 juillet de 13h00 à 15h00 (HE)** et portera sur les **Appuis à l'emploi pour les immigrants**.

L'accès à un emploi valorisant est un facteur clé pour la réussite de l'établissement et l'intégration à long terme des immigrants. Pourtant, beaucoup d'entre eux se heurtent à des obstacles tels que les difficultés linguistiques et le manque de réseaux professionnels. Cet atelier mettra en lumière trois pratiques exemplaires qui aident les immigrants à trouver un emploi correspondant à leurs compétences et à leur expérience. Ces pratiques comprennent des événements de recrutement multipartites pour les réfugiés, des formations linguistiques spécifiques à certaines professions pour les professionnels de santé formés à l'étranger, et une initiative de recrutement dans le secteur public combinant aide à l'emploi, soutien linguistique et aide communautaire. Les intervenants discuteront des principales caractéristiques qui rendent leurs pratiques innovantes et efficaces, puis la modératrice présentera les thèmes communs et les caractéristiques uniques de ces pratiques, en tirant des enseignements importants que d'autres pourront utiliser pour développer ou améliorer leurs propres pratiques.

- Darrell Pinto et Tony Jabbour, Jumpstart Refugee Talent Événements multipartites pour l'embauche de réfugiés
- Carolyn Duvar et Rebecca Martin-Fraser, Immigrant Services Association of Nova Scotia (ISANS) Programme national de langues pour les soins de santé (PNLSS)
- Mariia Shkurat et Rochelle Fletcher, Gouvernement du

Conférence nationale 2025 de VVP

Voies vers la prospérité tiendra sa 13e Conférence nationale annuelle au Centre de convention de Halifax, à Halifax, du 24 au 26 novembre 2025. Il sera également possible de participer en ligne à cette conférence.

Les appels à propositions pour les ateliers, les tables-rondes et les affiches pour la Conférence nationale 2025 de Voies vers la prospérité et la conférence VVP-FCFA pour les PLI et les RIF sont [maintenant ouverts](#). Les propositions doivent nous parvenir avant le **15 août** pour être prises en considération.

Informations sur l'inscription, les hôtels et les déplacements

Inscription

Pour obtenir des informations sur les frais d'inscription et pour vous inscrire à la conférence, veuillez [cliquer ici](#). Veuillez noter que les frais d'inscription anticipés sont disponibles uniquement jusqu'au **30 septembre**.

Informations sur les hôtels

Des blocs de chambres ont été réservés dans des hôtels à Halifax, à quelques minutes à

Nouveau-Brunswick

Gouvernement du Nouveau-Brunswick (GNB) Mosaïk

- Kelly Bennett, WILL Employment Solutions
Modératrice

L'atelier est gratuit, mais l'inscription est obligatoire.

Cet atelier se déroulera en anglais. Un sous-titrage en français sera disponible.

Pour vous inscrire à l'atelier du 8 juillet, veuillez-vous rendre sur : <https://bit.ly/P2PJuly8>

Enregistrements des ateliers précédents

Si vous n'avez pas pu assister à nos ateliers précédents sur **La compréhension et la gestion de l'évolution des attitudes à l'égard des migrants et de l'immigration au Canada** et **Le soutien à la santé mentale des nouveaux arrivants**, [veuillez cliquer ici](#) pour accéder aux enregistrements et aux présentations.



La compréhension et la gestion de l'évolution des attitudes à l'égard des migrants et de l'immigration au Canada

SUPPORTING THE MENTAL HEALTH OF NEWCOMERS

Welcome Remarks and Moderator: Victoria Esses - Pathways to Prosperity Partnership

- The Cities Wrap Around Model of Care for Mental Health in Immigrant Families
Amita Chatterjee - U.S. C.E.S.S.
- East Coast Kitchen Parties Program for and by 2SLGBTQIA+ Newcomers
Ahrith Arumugam - YMCA Greater Halifax/Dartmouth
- AMANI Mental Health and Substance Use Program
Kevin Haynes - The Centre for Addiction and Mental Health (CAMH)
- The STRONG Program (Supporting Transition Resilience of Newcomer Groups)
Amanda Kerry - Western University

Discussant: Aamna Ashraf - The Centre for Addiction and Mental Health (CAMH)

piéd du Centre de convention de Halifax. Nos chambres sont toujours très rapidement réservées, alors assurez-vous de réserver tôt pour garantir votre chambre. Veuillez [cliquer ici](#) pour obtenir plus d'information.

Informations sur les déplacements en avion

Des tarifs réduits sont proposés aux participants inscrits à la Conférence nationale 2025 de Voies vers la prospérité sur les vols Air Canada, WestJet et Porter Airlines. Veuillez [cliquer ici](#) pour obtenir plus d'information.



DEVENEZ UN
COMMANDITAIRE OU UN
EXPOSANT

Conférence nationale 2025
de Voies vers la prospérité

communications@p2pcanada.ca
www.voiesversprosperte.ca

 Partagez cet courriel

 Partagez cet courriel

 Partagez cet courriel

Contact us and follow us on social media / Contactez-nous et suivez-nous sur les médias sociaux



Funded by:

Financé par :



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada

Pathways to Prosperity Partnership | c/o University of Western Ontario | London, ON N6A 5C2 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!